
مـــس رفســـنجان ۱ (۵) – (۴) ۱
پیکـان/ شـاگردان نویـدکیا راهـی
مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی

شدند
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تیم مس رفسنجان با پیروزی مقابل پیکان در ضربات پنالتی راهی
مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی شد.

پیکـان ۲ – ۲ هـوادار/ شـاگردان
عنایتی بازی باخته را به تساوی

کشاندند
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بازی پیکان و هوادار در هفت بیست و چهارم لیگ برتر با تساوی ۲ -۲
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به پایان رسید.

استقلال با پیکان برای دیدار با
مس آماده میشود

6 - اردیبهشت - 1403

تیم فوتبال استقلال روز شنبه در یک دیدار تدارکاتی مقابل پیکان
قرار خواهد گرفت.

دیــدار پیکــان و گیتیپســند از
نگاه سرمربیان و بازیکنان
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سرمربی تیم والیبال پیکان تهران، گفت: در بازی رفت مرحله نخست
پلیآف به پیروزی رسیدیم، اما هنوز کار تمام نشده است.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ مرحله یک چهارم نهایی
مسابقات والیبال قهرمانی باشگاههای برتر مردان ایران از روز
چهارشنبه ۲۳ اسفند آغاز شد و در دومین مسابقه روز نخست این مرحله
تیمهای پیکان تهران و گیتی پسند اصفهان به مصاف یکدیگر رفتند که

خودروسازان با نتیجه سه بر یک حریف خود را شکست دادند.

سرمربیان و بازیکنان دو تیم درباره این مسابقه اظهار داشتند:

پیمان اکبری سرمربی پیکان:

به هر دو تیم خسته نباشید میگویم که بازی خیلی خوبی به نمایش
گذاشتند. به تیم اصفهان و دوست خوبم عقیلی تبریک میگویم. یک
تبریک ویژه هم به شاگردان خودم می گویم که خیلی خوب بازی کردند.
بازیکنان پیکان تمام برنامههای کار فنی را اجرا کردند و همان
توانمندی که از آنها انتظار داشتم به نمایش گذاشتند. بازی اول
مان با برد تمام شد اما هنوز کار تمام نشده و باید با تمرکز
بیشتر و برنامه ریزی بهتر به فکر بازی دوم باشیم. با توجه به
اینکه فاصله بازی ها یک روز است فقط فردا فرصت داریم که بازیکنان
ریکاوری کنند. امیدوارم بتوانیم خوب آماده شویم تا یک نمایش با
برنامه و با قدرت ارائه کنیم و بتوانیم دست پر از زمین خارج
شویم. ورزش چیزی قابل پیش بینی نیست اما تمام تلاش مان را میکنیم

که بهترین نتیجه ممکن را بگیریم.

سعید عقیلی سرمربی گیتی پسند اصفهان:

به تیم پیکان و کادر خوبش تبریک میگویم. آنها خیلی خوب کار کردند
و جنگیدند. در ست اول خوب کار کردیم و بازی باخته را بردیم. در
ست های بعدی بچه ها خوب تمرکز نکردند و نتوانستیم از شرایط به
خوبی استفاده کنند. انشالله که این نقص را برای بازی آینده برطرف
می کنیم و نمایش خوبی مقابل آنها خواهیم داشت. فکر می کنم
بازیکنان در بازی بعدی عملکرد بهتری داشته باشند چون یک جلسه

تمرین داریم و میتوانیم مشکلات را برطرف کنیم.

علیرضا بهبودی کاپیتان پیکان:

بازی خیلی خوبی بود. شرایط مرحله پلیآف هرچه جلوتر میرویم حساستر



و سختتر میشود. تنها برتری پیکان نسبت به حریف این بود که در
مرحله مقدماتی توانستیم ۲ بار آنها را شکست دهیم و از نظر روحی
شرایط بهتری داشتیم. گیتی پسند امروز خیلی خوب بازی کرد و عملکرد
پایاپایی داشت. فکر می کنم تنها برتری بازیکنان پیکان از نظر
روحی و روانی بود که توانستیم بعد از اینکه ست اول را واگذار
کردیم به بازی برگردیم. مسابقه دوم برای گیتی پسند بازی مرگ و
زندگی است و فرصتی برای جبران ندارد. باید این طرز تفکر را از
خودمان دور کنیم که فرصت جبران داریم و باید فکر کنیم که بازی

آخرمان است. تصور میکنم روز جمعه شاهد بازی جذابی باشیم.

هومن باقری کاپیتان گیتی پسند اصفهان:

بازی زیبا و تماشاگرپسندی بود و هر دو تیم خوب بازی کردند. برخی
مواقع مخصوصاً در ست سوم می توانستیم پیروز باشیم اما به هدف خود
نرسیدیم و پیکان با تجربه بالایی که داشت برنده شد. در ست چهارم
هم طبیعی بود که از انگیزه مان کمتر شود. تلاش میکنیم و از همین
حالا به اردو میرویم. ریکاوری خواهیم کرد و انشالله بتوانیم که در
بازی بعدی نمایش بهتری داشته باشیم و به پیروزی برسیم و کار به

بازی سوم بکشد.

اهـدای جـام قهرمـانی امیـد هـای
پیکان توسط میرشاد ماجدی
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به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ تیم فوتبال امید پیکان
در هفته پایانی لیگ برتر امیدهای تهران موفق شد تیم نیروی زمینی
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را با نتیجه ۲ بر یک شکست دهد و به عنوان قهرمانی لیگ برتر
امیدهای تهران دست یابد.

امیدهای پیکان با ۶۹ امتیاز از ۳۰ بازی به چنین جایگاهی دست
یافتند و تیم های نیروی زمینی و پرسپولیس به ترتیب در جدول رده

بندی لیگ برتر امیدهای تهران در جایگاه دوم و سوم قرار گرفتند.
در مراسم اهدای جام به تیم فوتبال امید پیکان دکتر سید میرشاد
ماجدی(رئیس هیات فوتبال استان تهران)، عباس تیموری(دبیرکل هیات
فوتبال استان تهران)، مهدی خطیبی(مدیرعامل کارخانه ایران خودرو)،
احمد مددی(مدیرعامل باشگاه پیکان) و جمعی دیگر از مسئولان کارخانه

ایران خودرو حضور داشتند.
دکتر سید میرشاد ماجدی در این مراسم جام قهرمانی را به بازیکنان
تیم امید پیکان اهداء کرد. رئیس هیات فوتبال استان تهران برای
مجموعه باشگاه پیکان که از جمله باشگاه های بازیکن ساز فوتبال

تهران محسوب می شود در ادامه راه آرزوی توفیق کرد.

فـرار صـنعت نفـت از شکسـت مقابـل
شـاگردان عنـایتی در دقیقـه ۹۴/
توقف شمس آذر مقابل مس رفسنجان

+ فیلم
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تیم های انتهای جدولی پیکان و صنعت نفت به تساوی رضایت دادند و
شمس آذر هم مقابل مس رفسنجان متوقف شد.
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فرشید اسماعیلی به پیکان پیوست
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باشگاه نساجی مازندران با پیکان بر سر انتقال فرشید اسماعیلی به
توافق رسید.

ــات ــل اختلاف ــه دلی ــوری: ب شک
مدیریتی و سلیقهای با مدیرعامل

استعفاء کردم
6 - اردیبهشت - 1403

ابراهیم شکوری، قائم مقام و عضو هیئت مدیره باشگاه پیکان گفت: به
دلیل اختلافات مدیریتی و سلیقهای با مدیرعامل این باشگاه از سمت
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خود استعفاء کرده است.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی پس از تساوی بدون گل
پیکان و فولاد گفت: استعفایم را به مدیرعامل محترم گروه خودروسازی
ایران خودرو دادم و امیدوارم که موافقت کند و من از باشگاه بروم.

قائم مقام باشگاه پیکان در واکنش به اینکه در زمان حضورش در
رختکن تیم، احمدد مددی به رختکن نیامد و منتظر خروج او از رختکن
ماند تا وارد شود، گفت: برای همه دوستان احترام قائلم ولی اختلاف
سلیقه هست و اختلاف مدیریتی وجود دارد. مددی هم سیستم خاص خودش را
دارد و دوست دارد تیمها را با سیستم خودش اداره کند که این اداره
کردن خیلی مد نظر من نیست. عملکرد من و تیم مدیریتی باشگاه در
سال قبل و همچنین امسال مشخص است اما همه ما در این نتایج دخیل

هستیم.

شکوری یادآور شد: ما در این باشگاه فقط تیم فوتبال را نداریم
بلکه دارای تیم والیبال هستیم و پارسال فوتسال داشتیم. همه این
نتایج و البته نوع رفتارها مشخص است؛ رفتارهایی که از نظر من
حرفهای نیستند. این نظر من است و شاید هم اشتباه باشد ولی ترجیح
دادم که ادامه همکاری نداشته باشم. برای باشگاه آرزوی موفقیت

میکنم و امیدوارم در ادامه مسیر موفق باشد.

وی در پاسخ به این سوال که آیا ریشه اختلافات به دوران حضور رسول
خطیبی برمیگردد یا نه؟ اظهارداشت: زیاد این موضوع مربوط به
فوتبال نمیشود چون ما باشگاه هستیم. برای مثال ما در بحث والیبال
بانوان نتایج خوبی نگرفتیم و چندین بار درخواست دادیم که تجدید
نظر و بررسی شود ولی این نظر او است و من احترام میگذارم. تنها
کاری که میتوانم کنم، این است که کنار بکشم و آرزوی موفقیت کنم
چون جا در این ورزش برای همه وجود دارد. در نهایت اینکه ما

میخواهیم یک مدرسه فوتبال تاسیس و آن را اداره کنیم.

شکوری در خاتمه  گفت: امیدوارم در آینده اتفاقات خوبی بیفتد چون
پیکان پتانسیل خوبی دارد. مسیری از سال قبل شروع کردیم و در
والیبال به مقام پنجم دنیا و سوم ایران رسیدیم و در فوتسال و
والیبـال بـانوان قهرمـان شـدیم. همچنیـن فوتبـال مـا بـه عنـوان
ارزانترین و جوانترین تیم در رده یازدهم قرار گرفت، ولی امسال
شرایطمان خوب نیست. با این وجود آن ریلگذاری که صورت گرفته بود،
باعث شده امیدها همچنین در صدر باشند و همه اینها سیاستگذاریهایی



است که از قبل صورت گرفته و امیدوارم همین روند ادامه داشته
باشد. آن چیزی که احساس کردم، این بود که با نوع نگرش و مدیریت

من همخوانی نداشت و تصمیم به جدایی گرفتم و مشکلی هم نیست.

اسـتقلال ۲ – ۱ پیکـان/ قهرمـانی
موقتی نیم فصل آبیها تا دوشنبه
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تیم فوتبال استقلال در هفته پانزدهم لیگ برتر باشگاههای ایران
موفق شد مقابل پیکان به برتری ارزشمند ۲ بر یک دست پیدا کند.
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